
PROTOKÓŁ NR 22/12

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 14 grudnia 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 9:15, a zakończyło o 11:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Szymczyk – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek.

Nieobecny usprawiedliwiony: Mariusz Kubiak.

Zaproszone osoby:

3. Mirosław Górecki,

4. Wiesława Kuchejda.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Kowarach na 2013 r.

b) przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Kowarach na 2013 r. 

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.  1 Przewodniczący  Paweł  Szymczyk  przywitał  wszystkich  uczestników  posiedzenia  komisji  i  

zapoznał ich z porządkiem obrad.

 

Ad. 2 Jako pierwszy głos w sprawie uchwał zabrał p. burmistrz, który wniósł autopoprawki w części  

tabelowej  uchwał.  Zmniejszeniu  uległy  wynagrodzenia  osobowe,  opłaty  z  tytułu  zakupu  usług  telefonii 

stacjonarnej,  opłaty  czynszowe  za  pomieszczenia  biurowe,  a  więcej  przeznaczono  na  zakup  materiałów: 

wyposażenia i zakup usług pozostałych. Zmiana wynika głównie z tego, że zmniejszyła się liczba członków 

komisji z 9 na 7 osób.

Pani Wiesława Kuchejda omówiła obie uchwały. W 2013 r. komisja rozwiązywania problemów alkoholowych 

i zwalczania narkomani planuje zlecić profesjonalnej firmie zewnętrznej przeprowadzanie badań społeczności 

w Kowarach pod kątem alkoholizmu i narkomanii.

Badania trzeba przeprowadzić, ponieważ ostatnie były przeprowadzone w 2008 r. wyłącznie wśród młodzieży 

i nie oddają w pełni skali problemu w mieście.

Radna Pietraszek złożyła wniosek (wniosek nr 1).

Radny Szymczyk spytał p. Kuchejdę, czy jest możliwość aby z pieniędzy przeznaczonych na prace komisji  

rozwiązywania problemów alkoholowych poprzez swój program, mogła skorzystać MKS Olimpia Kowary.

Pani Kuchejda potwierdziła, że były już prowadzone wstępne rozmowy z działaczami MKS Olimpii i na 2013  
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rok przygotują razem program profilaktyki poprzez uprawianie sportu.

Pani Kuchejda spytana o działalność świetlicy terapeutycznej oznajmiła, że świetlica na ul. Wiejskiej dobrze 

spełnia swoją rolę i jest bardzo potrzebna dla mieszkańców.

Komisja zaopiniowała oba projekty uchwał pozytywnie (jednogłośnie) 

Ad. 3 W sprawach różnych przewodniczący komisji poruszył sprawę z posiedzenia w październiku, 

gdzie  rozmawialiśmy  o  możliwości  zakupu  dla  policji  w  Kowarach  urządzenia  do  zdalnego  pomiaru 

trzeźwości. Cena jednego urządzenia to ok. 1500 zł brutto. 

Pani Kuchejda zadeklarowała się znaleźć w budżecie komisji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych i 

narkomanii na 2012 rok tę kwotę ze wskazaniem, aby urządzenie zakupić jeszcze w tym roku.

Ad. 4 Na tym posiedzenie zakończono.  

Wnioski Komisji:

1. Komisja  wnioskuje  do  komisji  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i  narkomanii,  aby 

wspólnie z komisją ładu i porządku publicznego uzgodnić wykonawcę badań wśród społeczności kowarskiej w 

2013 r. pod kątem alkoholizmu i narkomanii. 

Protokołował:                                                                                                         Przewodniczący 

Paweł Szymczyk                                                                                  Komisji Ładu i Porządku Publicznego
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